
Protokół Nr Ln/2014 
sesji Rady Miejskiej w Opatowie 

odbytej w dniu 3 czerwca 2014 roku 

Sesję rozpoczęto o godz. 13"^, a zakończono o godz. 14* .̂ W sesji wzięło udział 13 radnych, 
na ogólną hczbę 15 radnych - wg listy obecności / stan. zał. do Prot. /. 

W sesji nie uczestniczyli radni: 
1) Pani Zofia Długosz 
2) Pan Artur Kargulewicz 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
1) Pan Andrzej Chaniecki - Burmistrz Miasta i Gminy Opatów, 
2) Zaproszeni goście - wg listy obecności / stan. zał. do Prot. /, 
3) Przewodniczący jednostek pomocniczych Gminy Opatów - wg listy obecności / stan. zał-

do Prot. /, 
4) Przedstawiciele mediów, w tym Regionalnej Rozgłośni Radia Opatów, 
5) Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy w Opatowie. 

Porzadek obrad sesji: 
1. Otwarcie i przyjęcie proponowanego porządku obrad sesji, 
2. Zatwierdzenie protoktrfu z poprzedniej sesji, 
3. Informacja z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych fiinkcjonujących na terenie 

Miasta i Gminy Opatów za 2013 rok, 
a) dyskusja 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmian w budżecie Gminy Opatów na 2014 rok, 
b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalema Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Opatów na lata 2014 - 2029, 
c) wprowadzenia zmian do Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Opatowie, 
d) zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty targowej na obszarze Gminy Opatów, 
e) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu Tai^owisk Miejskich 

w Opatowie, 
f) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz 

warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 
lub zarządzającym jest Gmina Opatów, 

5. Informacja z pracy Urzędu Miasta i Gminy w Opatowie oraz Burmistrza Miasta i Gminy 
Opatów w okresie międzysesyjnym, 

6. Interpelacje i zapytania. 
7. Wolne wnioski, sprawy różne. 
8. Zamknięcie obrad sesji. 

A d . l . 
Pan radny Tomasz Staniek - Przewodniczący Rady Miejskiej - dokonał otwarcia obrad L I I 
sesji Rady Miejskiej w Opatowie, powitał radnych Rady Miejskiej, p. Andrzeja Chanieckiego 
- Burmistrza Miasta i Gminy Opatów, zaproszonych gości i wszystkich obecnych na sali, 
W chwil i rozpoczęcia obrad sesji na sali było obecnych 13 radnych, na ogólną liczbę 15 
radnych. Następnie przedstawił proponowany porządek obrad sesji, który został przez Radę 
Miejską przyjęty jednogłośnie bez wniesienia uwag, 13 głosami „ z a " , O głosów 
„przeciwnych' i O głosów „wstrzymujących s i ę " . W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
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Ad.2. 
Rada Miejska przyjdą jednogłośnie Protokół Nr LI/2014 sesji Rady Miejskiej w Opatowie 
odbytej w dniu 14 maja 2014 roku, wobec nie wzniesienia uwag, 13 głosami „ z a " , O głosów 
„przec iwnyct i" i O głosów „wstrzymującycłi s i ę " , W głosowaniu wzięło udział 13 radnycli. 

Ad.3 . 
Pani Monika Kościółek - Kierownik Ref Spraw Obywatelskich - przedstawiła informację 
z działalności Ochotniczych Straż Pożarnych funkcjonujących na terenie Miasta i Gminy 
Opatów za 2013 rok. / stan zał. do Prot, /. 

a) dyskusja: 
Pan Grzegorz Szewczyk - Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Opatowde 
- prosząc o głos mówił; p. Kościółek bardzo szeroko omówiła działalność OSP, Komenda 
Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej nie jest organem utrzymującym dla jednostek 
Ochotniczych Straży Pożarnych, a jedynie sprawujemy nad nimi nadzór operacyjny 
i organizujemy szkolenia przeznaczone dla druhów ochotników. Nadzór operacyjny polega na 
realizacji inspekcji gotowości bojowej. Jeżeli stwierdzimy jakieś niedociągnięcia to na 
bieżąco p. Burmistrz jako organ utrzymujący jest o tym informowany. Nadmieniam, że nie 
ma rażących uchybień przy fiinkcjonowaniu jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych na 
terenie Miasta i Gminy Opatów. Jeśli chodzi o szkolenia - Komenda Powiatowa organizuje 
cztery rodzaje szkoleń: t j . szkolenie podstawowe, szkolenie tectmiczne, szkolenie dowódców 
i naczelników Tutaj p. Burmistrz deleguje druhów ochotników do przedmiotowych szkoleń. 
Moja przedmówczyni szeroko omówiła statystykę zdarzeniową. Ja chciałbym dodać, że 
Gmina Opatów wśród ośmiu gmin, jest gminą z największą liczbą zdarzeń, W roku 2013 co 
czwarte zdarzenie zostało odnotowane na tranie Miasta i Gminy Opatów, Działa to jak 
sinusoida raz jest Opatów, raz Ożarów Są to najbardziej zurbanizowane miasta naszego 
powiatu, stąd taka zależność. Jeśli chodzi o osoby ranne i śmiertelne - w 2013 roku na terenie 
Miasta i Gminy Opatów mieliśmy 7 osób śmiertelnycti, 21 osób rannych, w tym 2 dzieci. Na 
ogólną liczbę 14 śmiertelnych, czyli 50% osób śmiertelnych na terenie miasta Opatów 
i rannych 103 osoby, czyli 2 1 % na terenie Gminy Opatów, Jak wspomniała p. Kościółek, na 
ternie Gminy fijnkcjonuje 10 jednostek Ochotniczej Straży Pożarnej. W naszej ocenie takie 
najbardziej mobilne są 3 jednostki. Pierwsza, to OSP Rosochy, która jest włączona do 
Krajowego Systemu Ratowniczo- Gaśniczego. Jednostka OSP Brzezie i Kobylany, Głównie 
te trzy jednostki są dysponowane w zależności od potrzeb gaśniczych i ratowniczych, z tego 
względu, że jednostka OSP Rosochy jest włączona do Krajowego Systemu Ratowniczo-
Gaśniczego i co roku dostaje refundację kosztów poniesionych przez Urząd z budżetu 
Państwa. W roku 2013 była to była kwota 12 000.00 zł, która w całości została przeznaczona 
na wymianę zamortyzowanego sprzętu lub zakup nowego W 2013 roku jednostka została 
doposażona w zestaw ratowniczy R!. Jest to walizka służąca do udzielania kwalifikowanej 
pomocy przed medycznej o wartości 7 200,00 zł, pompa szlamowa i inny drobny sprzęt, który 
został uszkodzony bądź się zamortyzował w ciągu bieżącego roku. Chcę Państwu ptowiedzieć, 
że dzięki uprzejmości generała Muszczaka w roku 2014 jednostka OSP Rosochy została 
doposażona w zestaw hydrauliczny shiżący do ratownictwa technicznego. Nie jest to zestaw 
nowy, ale jest to zestaw sprawny, który został przekazany z innej jednostki z terenu powiatu 
kieleckiego. Druhowie z Rosoch mogą się pochwalić posiadaniem sprawnego zestawu 
technicznego, a Gmina nie poniosła z tego tytułu żadnych wydatków. Komenda Powiatowa 
wraz z druhami ochotniczych jednostek, oraz przy dużym wsparciu p. Burmistrza i samorządu 
gminnego uczestniczy w wielu akcjach. Wcześniej wspomniany ogólnopolski tumiej wiedzy 
pożarniczej "Bezpieczne Wakacje, Tlenek Węg la" , Wydajemy komunikaty dotyczące 
zakazu wypalania traw i pozos t^ośc i roślinnych, Z tego miejsca chcę podziękować p. 
Burmistrzowi oraz całej Radzie za to, że wspomagacie nas w realizacji tych zadań, ponieważ 
było by nam bardzo trudno hez okazanej pomocy utrzymywać ten wysoki poziom przekazu 
do mieszkańców. Pragnę podziękować również p. Burmistrzowi za lo, że w dniu 27 maja na 
powiatowych obchodach Dnia Strażaka dla naszego użytku został przekazy manekin głowy 
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służący do treningu zakładania rurek ustno-gardłowycłi. Ten manekin tiędzie przechowywany 
u nas w Komendzie, a łjędzie służył jako pomoc dydaktyczna dla wszystkich druhów 
ochotników, którzy będą uczestniczyli w szkoleniach organizowanych przez Komendę 
Powiatową- Ze swej strony, oraz swoich pracowników Komedy Powiatowej pragnę wyrazić 
zadowolenie, że jednostki OSP w sposób prawidłowy realizują swoje zadania, aczkolwiek jest 
to służba społeczna, polegająca na wolontariacie i tak naprawdę nie możemy oceniać ich taką 
samą miara jak strażaków Państwowej Straży Pożarnej, aleja widzę w ich działalności wiele 
serca i ofiarności. Ze swej strony dziękuję, ajeżeli mają Państwo jakieś pytania to odpowiem. 

Pan Adam Mazurek - Prezes Zarządu Oddziału Miejsko - Gminnego Związku OSP RP 
w Opatowie - zabierając głos powiedział; p. Kościółek w swoim sprawozdaniu bardzo 
szerokim omówiła temat działalności OSP a ja chciałbym wrócić do niektórych aspektów 
Chciałbym wrócić do tematu włączenia do Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego 
naszej jednostki w Brzeziu, bo takie tematy na zebraniu były podnoszone i wyjaśnić, że 
podjęliśmy takie działania, ponieważ teraz zmienił się system naboru do Krajowego Systemu 
Ratowniczego - jest tzw. okres przejściowy przez 2 lata. Jeśli jednostka spełni wymagania, 
wtedy jest przyjęta. Poza tym, są pewne wymagania, które były dotychczas - olóż musi być 
dwa wozy bojowe - średni i lekki. Tutaj jest problem, z którym l>oryka się jednostka OSP 
w Brzeziu, plus 2 boksy na samochody. Następna sprawa to kierowcy, którzy są zatrudnieni 
na umowę zlecenia i na ten temat od dawna rozmawiamy. Problem był przedstawiany 
w rozmowach z prezesem Zarządu Głównego p. Pawlakiem, Ministrem Pracy, Płacy 
i Polityki Socjalnej p Kamyszem oraz Dyrektorem ZUS, celem wyjaśnienia tej sprawy. Na 
dzień dzisiejszy jest ustne zapewnienie, że kierowcy nie będą opłacać składki ZUS. Chcę 
również powiedzieć, że do Laski Marszałkowskiej wpłynął projekt dotyczący płatności za 
energię elektryczną przez OSP, żeby te opłaty były zmniejszone Chcę Państwa 
poinformować, że w dniu 8 czerwca br. odbędą się zawody sportowo - pożarnicze 
w miejscowości Ożarów, Z naszego temu występują 2 jednostki: OSP Brzezie i jednostka 
Kobylany - życzymy im powodzenia. Chcę także powiedzieć, że w dniu 7 września br. 
odbędą się zawody wojewódzkie OSP i kobiecych drużyn pożaraiczycłi, które odbędą 
się w Strawczynie, W zawodach na pewno weźmie udział jednostka Kobylany, ponieważ jest 
to jedyna jednostka biorąca udział w zawodach powiatowych, natomiast jestem tu optymistą 
i m y ś l ę , że OSP Brzezie też l>ędzie godnie reprezentować nasze Miasto i Gminę, Chcę z tego 
miejsca podziękować p. Burmistrzowi za pomoc udzieloną OSP w organizacji 90-lecia OSP 
w Kobylanach, zawodów sportowo-pożarniczych. Bardzo się cieszymy, że samorządy objęły 
opieką OSP, ponieważ jest dużo problemów ludzkich między innymi to, że na ternie Opatowa 
nie ma młodzieżowej drużyny pożarniczej i tu jako Zarząd musimy poczynić starania, aby 
takie dmżyny były na terenie M i G Opatów. Jeszcze raz słowa podziękowania kiemję do 
Wysokiej Rady i p. Burmistrza za współpracę i życzę wszystkiego najlepszego. 

Pan Wies ław Suska - Komendant Ochotniczej Straży Pożamej w Gojcowie ~ prosząc o głos 
powiedział; ja w imieniu ochotników strażaków chciałbym podziękować pracownikom 
i p. Burmistrzowi za dobrą współpracę i za to, że wnioski kierowane bezpośrednio do 
p. Burmistrza spotykają się ze zrozumieniem i są realizowane Dziękuję bardzo. 

Ad .5. 
a) Pani Martyna Rusak - Skarbnik Gminy 
w budżecie Gminy Opatów na 2014 rok. 

- przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 

Pani radna Beata Wrzołek - Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 
Gospodarczego i Mienia Rady Miejskiej - przedstawiła pisemną, pozytywną opinię Komisji 
do przedłożonego projektu uchwały / stan. zał, do Prot./. 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały 
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Rada Miejska podjęła jednogłośnie uchwałę Nr LII/40I/2014 w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Opatów na 2014 rok, 13 głosami „ za" , O głosów „przeciwnych", O głosów 
„wstrzymujących się". W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. / stan. zał. do Prot. /. 

b) Pani Martyna Rusak - Skarbnik Gminy - przedstawiła projekt uchwały zmieniająca 
uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej P r t ^ o z y Finansowej Gminy Opatów na lata 
2014-2029, 

Pani radna Beata Wrzołek - Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 
Gospodarczego i Mienia Rady Miejskiej - przedstawriła pisemną, pozytywną opinię Komisji 
do przedłożonego projektu uchwały, / stan. zał. do Prot./. 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały. 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie uchwałę Nr LII/402/2014 zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opatów na lala 2014 -2029, 
13 głosami „za" , O głosów „przeciwnych", O głosów „wstrzymujących się". W głosowaniu 
wzięło udział 13 radnych, / stan. zał. do Prot. /. 

c) Pani Elżbieta Chodorek - Kierownik OPS w Opatowie - przedstawiła projekt uchwały 
w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Opatowie, 

Pani radna Grażyna Arczewska - Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej 
i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej - przedstawiła pisemną, pozytywną opinię Komisji do 
przedłożonego projektu uchwały. / stan zał, do Prot. /. 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały. 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie uchwałę Nr LII/403/2014 w sprawie wprowadzenia 
zmian do Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Opatowie, 13 głosami „za" , O głosów 
„przeciwnych", O głosów „wstrzymujących się". W głosowaniu wzięto udział 13 radnych, 
/ stan. zał. do Prot. /, 

W tym miejscu Przewodniczmy Rady Miejskiej ogłosił ki lkuminutową przerwę w obradach, 
na wniosek Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług Rady Miejskiej, 

Po wznowieniu obrad po przerwie o godz. 14"* kontynuowano obrady sesji. 

d) Pan Andrzej Grządziel - Kierownik Stacji Obsługi - przedstawił projekt uchwały 
zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty targowej na obszarze Gminy Opatów, 

Pan radny Norbert Staniszewski - Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, 
Porządku Publicznego i Samorządu Mieszkańców Rady Miejskiej - przedstawił pisemną, 
pozytywną, wspólną opinię Komisji Przestrzegania Prawa, Porządku Publicznego 
i Samorządu Mieszkańców, Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Mienia 
oraz Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług Rady Miejskiej do przedłożonego projektu uchwały, 
/ stan, zał, do Prot./. 

dyskusja: 
Pan radny Krzysztof Kawalec - p r o s z ą o głos powiedział; ja mam wątpliwości, czy przy 
proponowanych stawkach będziemy konkurencyjni z sąsiadującymi z nami targowiskami 
takimi jak; Klimontów, czy Ostrowiec. Chciałbym, żdsy p. Burmistrz odniósł się do tego. 
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Pan Andrzej Chaniecki - Burmistrz Miasta i Gminy Opatów - w odpowiedzi na pytanie 
poinformował; proponując te stawki Państwu braliśmy pod uwagę stawki jakie są na 
targowiskach sąsiadujących i one są porównywalne, natomiast do tej pory były bardzo niskie 
stawki. Staramy się to racjonalnie dostosować. Przede wszystkim zależy mi na tym, żeby 
powierzchnia rezerwowana przez handlowców i kup>ców była dostosowana do potrzeb, 
dlatego wprowadziliśmy 1,00 zł za metr zajętej powierzchni. Uprościliśmy kwestię związaną 
z tonażem i jeszcze przed sesją były dyskusje, że do 3.5 t jest 20,00 zł Chodzi nam o to, żeby 
ci wszyscy, którzy podjeżdżają samochodem osobowym z przyczepką gdzie ma 2 worki , 
a zajmuje dużo placu i płaci tylko za to czym handluje, a nic prostszego - jak położyć na 
palecie te dwa worki i to sprzedać, i tak dachu nie ma. Każdy musi szukać sposobu 
oszczędności tak jak my szukamy miejsca dla każdego kto przyjedzie do nas handlować. To 
jest dla nas g łównym motorem Oczywiście, poprawki nastąpiły. M y proponowaliśmy dla 
samochodów powyżej 101 - 100,00 A i zmieniliśmy to na 75,00 zł, dlatego jestem daleki od 
tego, żeby drelować komuś kieszeń, ale chciałbym, żebyście Państwo to rozumieli i jestem 
głęboko przekonany, że tak jest. W niektórych przypadkach w ogóle stawki się nie zmieniają 
jak np. przy sprzedaży mięsa i wyrobów wędliniarskich - było 50,00 zł i tak pozostało. Przy 
owocach jest zmiana, ale przy zadaszeniu zrobiliśmy o połowę mniej niż przy mięsie jako, 
że kwoty za sprzedany towar są dużo mniejsze. Od sprzedaży zwierząt pozostało 15,00 zł jak 
było. Przy ładowności powyżej 3,5 t do 6 t sprawdziliśmy w trzech miejscach i w większości 
jest 35,00 ^ , a u nas 30,00 zł. Zapewniam, że jesteśmy konkurencyjni. Oczywiście nie 
musimy patrzeć na sąsiadów, ale upewniliśmy się, że te kwoty są racjonalne, nie nastawione 
na komercję Podstawowa kwestia jest taka, żeby dla handlujących jak i osób, które prowadzą 
inkaso nie było dualizmu w interpretacji (jednemu tak, drugiemu tak). Wydaje mi się, że jest 
jasna sytuacja. Dla minie jest to też czytelne, że płacimy za ilość zajmowanych metrów. 
Docelowo rozwiążemy to parkomatami, natomiast na razie ludzie muszą zapoznać się 
z targowiskiem. W perspektywie najbliższych lat musimy jeszcze zrobić tak jak sobie to 
wyobrażamy i jak to będzie służyć ludziom, będziemy szli w kierunku targu hurtowego. Na 
obecną chwilę mamy wszystko na dobrym poziomie. Jest problem parkingu, ale dobrze, że 
jest problem, bo gorzej by było gdyby plac był pusty. Zatem, zamysł środków z PROW, 
z wydaniem tego 1,000.000,00 zł był trafny i co do tego od początku nie miałem wątpliwości. 
Drugi problem, to duży ruch pieszy, szczególnie ludzie z Biedronki przechodzą, ale już jest 
koncepcja i będziemy rozmawiać z Dyrekcją Dróg. Tego się nie zrobi w ciągu ki lku miesięcy 
i pewnie ten proces inwestycyjny będzie trwał. Musimy tu rozwiązać kwestię przejść, może 
nawet sygnalizacją świetlną. Na razie Strażnicy Miejscy będą pełnić służbę i czuwać nad 
bezpieczeństwem, nawet łącznie ze wstrzymaniem ruchu, gdy będzie duży potok pieszych. 
Musimy sobie z tym poradzić. 

Pan radny Tomasz Staniek - zabierając głos powiedział; w nawiązaniu do wypowiedzi 
p. Burmistrza, obecny projekt uchwały ustanawiający stawki jest kompromisem. Jest 
przejrzysty i jasny w 7 punktach. Co do cen, p, Krzysztof Kawalec zabrał głos, czy nie będą 
za wysokie?, - może w jednym przypadku też mam obawy, ale to zobaczymy, natomiast 
ważne jest, żeby nie było tego dualizmu, o którym mówił p. Burmistrz. Jest naprawdę bardzo 
precyzyjnie skonstruowana ta uchwała i teraz tak to jedno stanowisko, którym się posługują 
handlowcy, że ja mam jedno, ja dwa, a ja mam trzy, czyli to jedno stanowisko ma ok 20 m 
i teraz pobieramy opłaty nie za stół, który ma 2.5 m - 2,8m, tylko za to całe stanowisko. Jak 
ktoś rezerwuje sobie stanowisko to ma 20 m i płaci za całe stanowisko po 1,00 zł za metr, to 
płaci razem 20,00 zł, a jeśli np, ktoś handluje ubraniami i rezerwuje 3 stanowiska, to płaci 
60,00 zł, a nie jest mierzona powierzchnia łiandlowa stołu. Oczywiście jak ktoś handluje np 
truskawkami i stawia przed sobą np 5 łubianek, wtedy płaci tyko 1,00 zł za metr lub dwa 
metry powierzchni. Nie ma tu żadnego dualizmu, że ten stół ma 3 czy 4 metry i liczymy za 
stćrf po złotówce. Jest wszystko jasno określone „ za powierzchnią hand lową" . Jest miejsce 
na samochód i tam gdzie ktoś siedzi na stt^ku, to również jest powierzchnia handlowa. Myślę 
że to tak trzeba rozumieć. 
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Rada Miejska podjęła ucliwałę Nr LII/404/2014 zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty 
targowej na obszarze Gminy Opatów, 12 głosami „ za" , O głosów „ przeciwnych" i 1 głosie 
„wstrzymującym się". W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. / stan. zał. do Prot. /. 

e) Pan Andrzej Grządziel - Kierownik Stacji Obsługi - przedstawił projekt uchwały 
zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu Targowisk Miejskich w Opatowie, 

Pan radny Norbert Staniszewski - Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, 
Porządku Publicznego i Samorządu Mieszkańców Rady Miejskiej - przedstawił pisemną, 
pozytywną, wspólną opinię Komisji Przestrzegania Prawa, Porządku Publicznego 
i Samorządu Mieszkańców, Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Mienia 
oraz Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług Rady Miejskiej do przedłożonego projektu uchwały. 
/ stan. zał. do Prot./. 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały. 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie uchwałę Nr Ln/404/2014 zmieniająca uchwałę 
w sprawie ustalenia Regulaminu Targowisk Miejskich w Opatowie, U głosami „ za" , 
0 g łosów „ przeciwnych" , O głosów „wstrzymujących się" W głosowaniu wzięło udział 
11 radnych. / stan. zał. do Prot. /. 

f) Pan Grzegorz Mizera - Kierowmik Referatu Inwestycji i Drogownictwa - przedstawił 
projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie oicreślenia przystanków komunikacyjnych 
oraz warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 
lub zarządzającym jest Gmina Opatów. 

Pan radny Norbert Staniszewski - Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, 
Porządku Publicznego i Samorządu Mieszkańców Rady Miejskiej - przedstawił pisemną, 
pozytywną opinię Komisji do przedłożonego projektu uchwały. / stan. zał. do Prot./. 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały. 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie uchwałę Nr LIi/405/2014 zmieniająca uchwałę 
w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania 
z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 
Opatów, 1 ] głosami „ za" , O głosów „ przeciwnych " , O głosów „wstrzymujących się". 
W głosowaniu wzięło udział 11 radnych, / stan, zał. do Prot, /, 

Ad.5. 
Pan radny Andrzej Zychowski - zabierając głos powiedział; t ą informację odnośnie pracy 
w okresie międzysesyjnym dostaliśmy kilka dni temu, a w między czasie myślę, że były dwa 
ważne wydarzenia, o których należy powiedzieć, a mianowicie; 30 maja został zakończony 
konkurs na Burmistrza Roku i tą zaszczytną nagrodę otrzymał p. Burmistrz Andrzej 
Chaniecki, W związku z tym myślę, ż e wypada poinformować mieszkańców Gminy, 
Serdecznie gratulujemy i życzymy sukcesów w dalszej pracy zawodowej. Druga sprawa - od 
30 maja do 2 czerwca gościliśmy delegację z Modrego Kamienia na Słowacji. Myślę, że 
najciekawsze było spotkanie ze strażakami z Brzezia Był przedstawicie! straży pożamej. 
Następnie przedstawiciele Modrego Kamienia spotkali się z radnymi Rady Miejskiej 

1 pracownikami Urzędu. Nastąpiły wstępne propozycje dotyczące dalszej współpracy na 
najbliższe miesiące. Mamy nadzieje, że ta współpraca będzie układała się dobrze. Jest także 
propozycja współpnuiy z miastem na Węgrzech, piołożonego ok. 25 km od Modrego 
Kamienia. Jesteśmy otwarci na dalszą współpracę. Myślę, że do informacji, którą dziś 
Państwo otrzymali warto dołożyć te dwie sprawy. Jeszcze raz, p. Burmistrzu życzymy 
wszystkiego najlepszego i gratulujemy. 
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Pan radny Tomasz Staniek - Przewodniczący Rady Miejskiej - zapytał p. Burmistrza 
0 sprzedaż działek w Karwowie. z którycłi jedna została sprzedana, a dwie dopiero będą 
sprzedawane Kto te działki kupuje, osoba prywatna czy jakieś firmy?. 

Pan Andrzej Cłianiecki - Burmistrz Miasta i Gminy Opatów - zabierając głos wyjaśnił; jeśli 
chodzi o działki w Karwowie - to sprzedaliśmy nieruchomość rolną, której dzierżawcą przez 
wiele lat był p. Sidor. Została sprzedana po cenie oszacowanej przez biegłego, tak stanowią 
przepisy i została zakupiona przez dzierżawcę. Natomiast pozost^e dwie działki zabudowane 
będą ogłoszone w kolejnym przetargu do sprzedaży - jedna po SKR, druga przy świetlica - to 
budynek dawnej mleczami. Te nie są na cele rolne. Ponadto p. Burmistrz dodał; pozwolę 
sobie podziękować p, Andrzejowi Żychowskiemu za to, że był uprzejmy wspomnieć o tym. 
Myślę, że wspólnie zasłużyliśmy na to by zostać dostrzeżonymi w konkursie Euro-Gmina. 
Sprawia mi to ogromną satysfakcję nie dlatego, że ja to dostałem tylko dlatego, że to Gmina -
my wszyscy jako samorząd. Są tacy, którzy dobrze życzą Gminie i dostrzegają, że idziemy 
w pozytywnym kierunku. Dziękuję uprzejmie. 

Ad.6. 
Pan radny Tomasz Staniek - Przewodniczący Rady Miejskiej - zabierając głos w tym 
punkcie obrad sesji powiedział; w przerwie rozmawnałem z p. Zwolską o tym gdzie może 
odbywać się handel tmskawkami. Pani rozmawiała również z p Burmistrzem 
1 z p. Komendantem Straży Miejskiej i tutaj nie ma żadnego problemu, nikt nie będzie 
państwa ścigał i karał Jest tylko jeden warunek - zostawiacie po sobie porządek. Handel 
tmskawkami jest sezonowy, trwa 2 do 3 tygodni i nikt nie będzie robił tmdności . 

Pan Andrzej Chaniecki - Burmistrz Miasta i Gminy Opatów - zabierając głos powiedział; 
rozmawiałem z Komendantem i jestem zwolennikiem tego, żeby ten drobny handel odbywał 
się w takich miejscach najbliżej dostępnych dla ludzi, ale nie sprawiał zagrożenia, to jest 
bardzo istotne. Druga sprawa, żeby po sobie sprzątnąć i nie zostawiać nieczystości. Co 
prawda, zgodnie z przepisami do handlu są wyznaczone miejsca, ale w naszym kraju są 
odstępstwa - choćby handel kwiatami, czy tmskawkami. Oczywiście, ci co mają dużo 
i rozkładają palety muszą zwracać uwagę, że chodnik jest dla osób pieszych i co najmniej 1,5 
metra powinno pozostać na przejście, więc na to zwracajcie uwagę. Jeśli p policjanci będą 
bardzo rygorystyczni to ja poro2mTawiam z p. Komendantem o łagodniejsze traktowanie 
handlujących, pod wamnkiem zachowania bezpieczeństwa i czystości. 

Pan radny Tomasz Staniek - Przewodniczący Rady Miejskiej - dodał; to naturalne, że 
osoby sprzedające truskawki lokują się np. przy Biedronce, t j . w miejscach gdzie jest duży 
przepływ kupujących i jeżeli zarządca tego terenu nie ma nic przeciwko temu, żeby stanąć 
z łubianką, czy otworzyć bagażnik samochodu, to nic się tam nie wydarzy. Myślę, że na razie 
nie ma problemu, żd)y nadzwyczajnie interweniować. 

Ad.7. 
Pani radna Grażyna Arczewska - prosząc o głos zwróciła się do p. Burmistrza z pytaniem 
w imieniu pytających mieszkańców, którzy przemieszczają się ulicą Sienkiewicza, w związku 
z tym zjazdem do dworca - czy Pan jest w stanie odpowiedzieć, kiedy to nastąpi - przejście 
dla pieszych plus zjazd?. Pan wspomniał o tym, aleja nie wiem, czy nie dosłyszałam. Bardzo 
proszę o odpowiedź. 

Pan radny Andrzej Zychowski - zabierając głos powiedział; p Burmistrzu jeszcze jedno 
pytanie odnośnie drogowmictwa - na ulicy Batalionów Chłopskich zrobiła się wyrwa w jezdni, 
tam było coś doprowadzane może kanalizacja. W tej chwili jest tam zatwierdzona jakaś gałąź. 
Nie wiem, czy Straż Miejska o tym informowała. Nie wiem, czy byłaby taka możliwość, żeby 
tam kogoś wysłać i zabezpieczyć tą jezdnię. Szczególnie w nocy jest to niebezpieczne. 
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Pan Andrzej Chaniecki - Burmistrz Miasta i Gminy Opatów - w odpowiedzi na pytania 
poinformował; zacznę od tej drugiej kwestii, to nie tylko możliwość ale mamy obowiązek. 
Pan Potocki - Komendant Straży słyszy i zaraz tam pojadą, ot>ejr2ą i zabezpieczą to miejsce, 
a jutro musimy podbudować t ą wyrwę. Zgłaszajcie Państwo takie przydatki, ponieważ po 
ostatnich ulewnych deszczach są częste zapadliska. Objeżdżając miasto i okolice z delegacją 
Słowacji na odcinku od Kobylan do Strzyżowie jest dwie duże wyrwy i też proszę to 
zabezpieczyć. Natomiast, odpowada jąc p. Grażynie Arczewskiej - to jest droga krajowa i nie 
będzie to takie proste. Na razie musimy sobie radzić poprzez pomoc w przechodzeniu tym 
potokom ludzi, szczególnie w dni targowe. Mam nadzieję w tym tygodniu jeszcze rozmawiać 
z Dyrekcją Dróg, żeby ta kładka powstała, ale ja bym nie chciał, żeby ona powstała 
z naszych finansów. Z punktu widzenia formalno - prawnego moglibyśmy to zrobić, ale to 
kolejny wydatek. Myślę, że bazując na przyjaznej współpracy z p. Dyrektor Sajor, t ą 
inwestycję wprowadzimy. Inaczej sobie tego nie wyobrażam. Te lewoskręty są na takim 
etapie, że nie jest gorzej niż było - oczywiście mówię o ul . 1 Maja. Myślę, żeby odłożyć tą 
inwestycję na przyszły rok dlaczego, że ta inwestycja będzie nas kosztować, nie wiem jeszcze 
ile złotych, to w przetargu się okaże. Mamy pozwolenie, z którym były problemy. Chciałem 
pomyśleć gospodarczo, ponieważ w tym roku mamy dużo inwestycji, jeszcze możemy 
pozyskać środków, a to zadanie będzie robione ze środków własnych. Myślałem więc, że to 
się da przesunąć na przyszły rok. Będzie wchodzić nowa perspektywa i jeszcze nie będziemy 
w tym wirze. Proszę o zrozumienie. Z p, dyr. Wodynskiemu umawial iśmy się, że dworzec 
będzie otwarty jak będzie zjazd. Oczywiście skłaniam się, żeby zrobić to jak najszybciej, 
ponieważ przy targu występuje problem pieszych. On by nam trochę rozwiązał sytuację, ale 
padło stwierdzenie lewoskrętu dalej do zjazdu, a to by trochę komplikowało. Na razie musimy 
zrobić to co mamy w projekcie. Chciałbym zatem, żebyśmy zrobili to w przyszłym roku, ale 
nie wykluczam, że będzie to w tym roku. 

Pan radny Tomasz Staniek - Przewodniczący Rady Miejskiej - stwierdził; w wyniku 
wyczerpania przyjętego porządku obrad sesji, zamykam obrady L U sesji Rady Miejskiej 
w Opatowie. O terminie kolejnej sesji Państwo radni zostaną poinformowani w terminie 
późniejszym. 

Ad .8. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Przewodniczący 
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